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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Proszę o informacje, jakie zabezpieczenia zastosowano podczas budowy domu Samotnej
Matki wiedząc o odnalezionym schronie na tym terenie? Co zrobiono z tym schronem? Dlaczego
nie zdecydowano się na budowę w innym miejscu? O ile podniosło to kwotę budowy?
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